
PROTOKOL Nr LII/2018

z sesji Rady Gminy Rybno odbytei w dniu 20 czerwca 2Ol8 r.
w sali OSP w Rybnie pod ptzewodnictwem

Pana Andrzeia Kornackiego - Przewodniczlcego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gniny protokolowala - Ewa Soboczyiska - Inspektor ds. obslugi Rady i Kadr w
Urzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:00, zalonczono o 8odz.14:50

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesii bierze udziat-14 Radnych

Nieobecni Radni: Tomasz Bielecki

- lista obecnoki stanowi zalEcznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczeshiczyli:

l.PanTomaszWegrynowski - W6itcminy

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislar,r'a Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Dzystek _ Radca prawny

s.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodniczeca Rady Powiatu Dziatdowskiego

6.PanJanuszKaczmaret -RadnyRadyPowiatuDzialdowskiego

T.Soltysi

- lista ob€cnosci stanowi zal4cznik do protokohr

8. Mieszkaicy

Porzqdek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie sesii i stwierdzenie prawomocno6ci obrad.

Obrady LIII sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o 8odz 10:00 Pan Andrzej Komacki Pzewodniczqcy

Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastePnie stwierdzil, te po sprawdzeniu

listy ob€cnosci, na sali znajduj si9 14 radnych co stanowi kworum do Podejmowania Prawomocnvch

uchwai.

Ad.3.Ustalenie porzadku obrad.

Przewodniczqcy Rady przedstawil Porz4dek dziemy obrad

Kierui4c nastepnie zapytanie o Propozycig zmiany porz4dku obrad.

Wniosk6w o zmiane porz4dku obrad nie wniesiono

NasEpnie poddalpod glosowanie porzqd€k obrad

Rada Gminy w tlosordaniu iawnym na $tawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14 Radnych

tloBami:



-''2a,, - |4

' ,,Przeciw' - 0

-,,wstrzymui{cych si9" - 0

Przyigla porzqdek obrad LIII Besji Rady cmint kt6ry po otwarciu sesji, i 
'twierdzeniuprawomocnosci obrad iest nastgpuiQc'":

4.PrzyiFcie protokolu z Llt sesii Rady Cminy.

5.Sprawozdanie mif dzysesyine W6ita Cminy.
6.Aholutorium dla W6ita cminy za m17 rok:
1)przedstawienie sprawozilania z wykonania budzetu cminy Rybno za 2017 rok oraz sprawozdania

2) przedstawienie informacji o stanie mienia komunalnego cminy Rybno;

3)przedstawienie Uchwaly Skladu Orzekajqcego Regionalnq Izby Ohachunkowei w Olszgnie w
sprawie $ydania opinn o przedlo2onym Vzez W6ita cminy Rybno sprawozdamu z wykonania
budzetu cminy Rybno za 2017 rok,

4)przedstawienie Uchwaty Komisji Rewizyjnej Rady cminy Rybno w sprawie zaopmrowama
wykonania budietu oraz wniosku dotycz4cego absolutorium;

s)pzedstawienie Uchwaly Skladu Orzekaj4cego Regionalnej tzby Obrachunlowei w Otsztynie w
sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyinej Rady cminy Rybno dotycz4cego udzielenia
absolutorium dla W6jta cminy;

6) debata;

4 Podjecie uchwal w sprawie:

a)zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z wykonania budietu cminy Rybno
za 2017 rok,

b) udzielenia W6itovr'i cminy Rybno absolutorium z tytulu wykonania budietu za 2017 rok.
ZPodifcie uchwal w nasrepuitcych sprawach:

1) zmiany Wielolehig prognozy Finamowej cminy Rybno na lata 201&2032;
2) zmian w budzecieCminy Rybno na 2018 rok,

3) zmiany uchwafy w sprawie udzielenia pomocy finansowej dta powiatu Dziatdowskiego na
realizacje zadafi inwestycyjnych na drogach publicznych,

4) zakczenia iskriej4cych dr6g na terenie cmhy Rybno do katego i drogi gminnei i ustatenia ich
przebiegu,

5) rozpahzenia skargi na dziatalnosd W6jta cminy Rybno.

T.Wolne wnioski i zap,,tania.

8.ZamkniF€ie obrad.

Ad.4.Pzyjfcie protokolu z LII sesji Rady cminy, przewodniczqcy Rady zwr6cil sie doRadyo
zabranie glosu w sprawie protototu z LI sesji Rady cminy.
Uwagni€ wniesiono.



Nasepnie Przewodnicz4cy Rady - PaJt Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z LII sesji

Rady Gminy.

Rada cminy w tlosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14 Radnycb

dosani:
- 13 -,,2a",

- 0 - ,,przeeiw"

- 1 -,,w6b:rymuiQcych sie"

przyiela protok6l z LII sesii Rady Gminy Rybno.

Ad.s.sprawozdanie miedzysesvine w6ita Cminy

Przewodniczecy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

W?grzynowskiemu, kt6ty przedloiyl sprawozdanie z dzialalnoki miedzysesinei

Nastepnie W6jt Gminy wraz zPv.ewodnkz4cym Rady dokonali uroczystego przekazania soltysowi

solectwa Zabiny - Panu Edmundowi Gaiek, jako lvyr5inionemu soltysowi, pam4tkowej fotografii z

obchod6w Dnia Soltysa, kt6ra miala miejsce w marcu br' Pod patronatem marszalka woiew6dztwa

Po czyrn Przewodniczqcy Rady otworzyl dyskusie nad sPrawozdaniem.

Glos zabrali:

Radna - Pani Agnieszka Wysocka zwl6cila uwage, iZ w sPrawozdaniu ni€ uwzgledniony odbi6r

drogi w miejscowo6ci Gr4dy.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzttrowski w odPowiedzi wyja6nif, it z uwagi na skalg

wykonywanych inwestycii i tym samym procesu ich zakofczenia, nie ma moZliwoici uiecia kazdego

przedsiewziecia w sPrawozdaniu

Radna - Pani Agnieszka Wysocka odniosla sig do kwestii wykonania drogi w mieiscowoSci Gr4dy,

wskazujqc na nieprawidlowoki Przy iej wykonaniu przedstawil r6wnieZ dokumentacig

fotograficznq w tei materii.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki Podkrealit i2 do tei pory wszystkie wydarzenia, kt6te

mialy miEsce miedzy sesiami byly przedmiotem sprawozdania w6jta

W6jt Gminy Rybno-Pan Tomasz Wegrzynowski wyjalnit, ii panuj4ce w ostahrim czasie warunki

atmosferyczne miaty wplyw na te droge Wskazal 6wniez, 2E zSloszane Przez Pani4 Agnieszke

Wysockq uwagi co do prawidlowosci wykonania Przedmiotowq drogi zostaly Przedstawione komisji

ds. odbioru, kt6te uznala za&zz s djr.e



Radna - Pani Agnieszka Wysocka odnosz4c sig do wypowiedzi w6jta wyjasnila, ii \ie zgadza s4 z
jego wpowiedzi4. Jet zdaniem uszkodzona nawierzchnia to skutek niewla<ciwego lvykonania.
Soltys Solectwa cronowo- pan Miroslaw MeZykowski stwierdzil, ii jego zdaniem droga w
mieiscowosci cr4dy zostala wykonana w spos6b niewtajciwy, gl6wnie zwr6cil uwage na spos6b
wykonania pobocza tej drogi. Stwierdzit, iZ skoro pieniqdze gminne inwestuje sie miedzy innymi w
drogi, to powinno sie wymagad nateiytej starannosci ich wykonania.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski zwr6cil uwage, ze takie sytuacje sie zd alzarq. Zwilza e
jest to z procesem zagQszczania sie gteby pod raykonana nawierzchni4 asfaltu. Na to potrzeba czasu.
Z\aficll r6wnieZ uwag9, iZ ractonajnie zarz4dza finansami sminv.

Radny - Pan Piotr Kamifiski zwrdcil sie z pytaniem dotycz4cym wodnego placu zabaw, zdaniem
mieszkaic6w stan rzeczywisty wodnego palcu zabaw odbiega od tego, kt6ry zostal zap.ezenlowany
na zdjeciu. Ponadto wskazal, iL rodzice zwracaj4 uwage na usytuowanie placu, kt6re stwaza
niebezpieczne warunki korzystania

pozytywnie ocenil

rnwesryqi budowa

ptzez dzieci

Radny - Pan Sylwesrer Kasprowicz

zadowolenie w kwestii planowanej

dzialalnosa w6ita i urzedu. Wyrazil

deptala wok6l :FJziora Zatybinek.

W6jt Grniny - Pan Tomasz Wggrzlarowski *yjasnil w jaki spos6b bedzie wygtEdato *orzystanie z
palcu wodnego. Wskazal, iZ wodny plac zabaw musi zostaa umieszczony w okr€slonej odlegtoSci od
tinii brzegu. Podkrejtit r6wniez, i2 ptac b€dzie zabzpieczony przez ratownik6w.

Mieszkaniec - Pan Marck paprocki zwr6cil uwage na panuj4ry nielad na terenie pla:y oraz woclnego
placu zabaw. W6jt Gminy - pan Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi v{iaSnil, jZ teren ten na

uporzqdkowany.

Soltys Sotectwa Hartowiec - pan Bogdan Kopafiski zwr6cit uwagg, na stan ulicy ,,wistuowel, w
Hartowcu oraz na fak! ii w spos6b niewlajciwy zostaly wykonane rowy melioracrne przy poses,t
paistwa Sosnowslich w Hartowcu. Zwr6cjl sie z proSb4 o poprawienie tego stanu. ponadto
zanwazall, ii i^sralaqa elektryczna w budynku remizy jest jego zdaniem wykonana nrepoprawtue.

w6jt Grniny - Pan Tomasz Wegrz,,nowski w odpowiedzi wr/larrnt, i2 pnce poprawiaiqce stan
uhzymania ulicy ,,wilniowei,, wykonywane s4 na bieZ4co. Stwierdzil, iezeli chodzi o uwagi do
montazu instalacii elektrycznej w remizie spraw€ te nalezy wyiasnid niezwlocznie.



Soltys Solectwa Hartowiec - Pan Bogdan Kopanski wyja6nil w jaki spos6b zostala $Tkonana

instalaga elekFyczna w remizie w m. Hartowie(.

Soltys Solectwa Rybno-Pan Henryk Wiiniewski zwr6cil uwage, i2 w sPrawozdaniu miedzysesyjnym

nie uwzgledniono inwestycji w zakresie wykonania tarSowbka. Zapytal na iakim etaPie iest realizaqa

niniejszej inwestycji-

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta lendrycka wiasnita, i, w Prezentacji uwzglednia sie tvlko

najwaznieisze kwestie. W zakrcsie inwestycii wykonania targowiska wiasnil, iz Ponownie zost rrie

ogloszony pizetarg na wykonanie niniejszej inwestycii.

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Metykowski zwrocil uwage na konie€zno# naPrawy

poszy(ia ddchoweSo na Swietli.y w Cronowie

W6jt Gminy-Pan Tomasz WgSrzynowski w odpowiedzi wyjaSnil, ii dach na 6wietlicy w Gronowie

zostal jui naPrawiony.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zwr6cil sie z pytaniem do Pana Bogdana KoPanskieSo, kiedy byl

w Swietlicy oraz czy problem niewla6ciwie wykonanej instalacji elekhycznei zglosil do inwestora?

Soltys Sol€(tlva Hartowiec - Pan Bogdan KoPanski w doPowiedzi wYiaSnil' r2 w budynku byl w

godzinach popotudniowych. Problem tm r6wnieZ zgtasza y Wl Vmz stJa'.

Radny - Pan Syh^,ests Kasprowicz zwr6cil uwa89, i2 pytat tylko, czy problem zostal zSloszo y

Soltys Solectwa Hartowiec - Pan Bogdan KoPafski wyiainil, ijL od z9l^sza ia takich uwag i

nadzorowania in\ r'estycji jest kierownik budowy.

W6it Gminy - Pan Tomasz W€grzynowski zwr6cil uwage, i2 Pan Bogdan KoPallski zbyt emocionalnie

podchodzi do przedmiotowej inwestyqi Ponadto wskazal, i2 bzykrotnie zwracal si€ do Rady

Powiatu DziatdowskieSo o wsParcie finansowe tejze inwestycji Niemniej iednak starosta odm6wil

przekazania Srodk6w finansowych na ten.el



Radny - Pan Waldemar Reszka poruszyl sprawe przebudowy drogi wojew6dzkiej nr 538, w tym
budowe ronda migscowo6ci Tuczki. Wskazal ii jest to kluczowa inwestycia pod wzgledem
zaperrienia bezpieczenstwa mieszkanc6w. Negatywnie ocenil zdanie os6b kt6re twierda, ze rondo

iest zbgdnym elementem, zwracaiqc sie w kierunku pana Bogdana Wantowskiego.

Radny - Pan Bogdan Wantowski w odpowiedzi wyiasnit, ii nie ma zadnych zashzezei do kwestii
budowy ronda w Tuczkach.

Soltys Solectwa cronowo.pan Miroslaw Mezykowski zwrocil uwage, iz rondo sprawoza sre \{ na
terenie miejskim, gdzie wystepuje duZe nateienie ruchu. Natomiast w tym przypadku rondo nie
\dzie spetniad swojej funkcji przy ruchu pojazd6w wielkotonaiowych. podkreslil, iz szereg
planowanych inwesrycji nie zostalo wykonanych, za6 w sprawozdaniu uimujg sie tylko niekt6re.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz lara
Mezykowskiego stwierdzil, iZ nie zgadza sry pgo z
miejscach.

nawi4zujqc do wypowiedzi pan M oslawa

pogl4dem w kwestii budowy ronda w takich

Radny - Pan Waldemar Reszka nie zgodzit sie z pogladem pana Miroslawa Meikowskiego. Zwr6cil
uwa89, iZ im mniejsze rondo, tym jest bardziej bezpieczne. Zapytal obecnych radnych Rady powiatu,
czy wobec rozpoczetej juZ budowy ronda, zostanie zalatwiona sprawa ciag6w komun*ac]Tnych dla
pieszych.

Radna Rady Powiatu Dzialdowskiego - pani Magdalena Anczykowska w odpowiedzt vttytasntta, iL z
posiadany inlormacii wiadomo iej, te w6jt jak i pan Waldemar Reszka orrzymali informacje z
Powiatowego ZarzAdu Dr6g w bej sprawie.

Na tym dyskusje zakoficzono.

Sprawozdanie stanowi zal4cznik do protokofu.

Ad.5 Abgolutorium dla W6jta cminy za 20U iok.

sDrawozdania finansoweeo,



Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki udzielil glosu Skarbnik Gminy - Pani

Zdzislawie Karricz kt6ra przedstawila Radzie sprawozdanie z wykonania budzetu Gminy

Rybno za 2017 rok oraz sprawozdanie finansowe.

Radni nie wniesli pytai do przedstawionych sprawozdah.

Nastepnie PrzewodniczEcy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu PorzEdku obrad.

2l Pizestawienie informacii o stanie mienia komunalnego Gminv Rybno.

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu Skarbnik Gminy - Pani

Zdzlslawie Kanicz, kt6ia przedstawila Radzie infoimacjg o stane mienia komunalnego

Grninv Rvbno.

Nastepnie zwr6cil sie do Rady, czy s4 jeszcze Pytania dotycz4ce Przedmiotowej inforrnacji'

Radni nie wniesli pytaf do informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Rybno Wobec

czego Przewodnicz4cy Rady przeszedl do kolejnego podpunktu porz4dku obrad'

Przewodnicz4cy Rady Gminy Pan Andrzej Komacki udzielil glosu Skarbnikowi Gminy Pani

Zdzislawie Kanicz, kt6ra Plzedstawila Radzie Gminy Uchwalg Skladu OrzekajEcego

Regionalnej Izby obrachunl<owej w OlszS'nie Nr RIo VIII412G244 /78 z dnia 10 kwietnia

2018 r. w sprawie wydania opinii o przedl oZor|y'J. Przezw6lt^ Gminy Rybno sprawozdaniu

z wykonarria budZetu griny zatok201,7

(uchwala stanowi zalqcznik do protokolu) stwierdzai4c, ze Regionalna Izba Obrachunkowa

wydala pozytywna opinie o przedlo2onym sprawozdaniu.

Po odczytaniu przez Skatbnika Gminy oPinii, Przewodniczqcy Rady przeszedl do kolejnego

podpunktu porz4dku obrad.



absolutorium.

Przewodrriczecy Rady Gminy poprosil przewodnicz4cego Komisji Rewizinej Rady cminy o
przedstawienie uchwaly Komisji .

Przewodnicz4cy Komisji Rewizyjnej pan Sylwestei Kasprowicz przedstawii Uchwale
Komisii Rewizing Rady Gminy Rybno z dnia 5 czerwca 201g r. w sprawie zaopiniowania
wykonania budzetu oraz wniosku dotycz4cego absolutorium (uchwala stanowi zal4cznik do
protokolu).

Komisja Rewizina Rady Gminy Rybno pozytywnie zaopiniowala wykonanie bud2etu
Gminy za 2017 rok przez W6jt^ G1In y i wyst4pila do Rady Gminy o udzielenie W6itowi
absolutorium z tytulu wykonania budzetu Gminy 2a2077 rok.
Przewodniczqcy Ko]Ilisji Rewizfjnej przedstawil r6wnie2 opinie Komisji Rewizinej o
wykonaniu budZetu Gminy Rybno za 20U iok (opinia stanowi zalqcznik do protokolu).

Radni nie zglositi pytari ani uwag do przedstawionej przez przewodntcz4cego Komisji
Rewizlnej Rady Gminy Rybno uchwaly oraz przedstawionei opinii .

Nastepnie Przewodniczqcy Rady przeszedl do kolejnego podpuju(tu porzqdku obrad.

dotvczaceso udzielenia absolutoriu$ dla W6ita Gminv.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara przedstawil Uchwalg Skladu Orzekajqcego
Regionalnej Izby Obrachuakowej w Olszt),nie Nr RIO.\{ll_012M08 f 78 z dfia B czerwca
2018 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gmrny Rybno w
sPrawie udzielenia absolutorium W6itowi Cminy Rybno za 2017 lok stwierdzqec, Ze Sklad
Orzekajqcy Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie wydat pozytywnE opinie o
przedlo2onym przez Komisj€ RewizinQ Rady Gminy Rybno wniosku w sprawie udzielenia
absolutorium dla W6ita Gminy z tytulu wykonania budZetu za 2017 rok.

Po czym Przewodnic z\cy Rady za&4dzil przerwg od godz. 11:35 do godz. 11:50.



5) Debata.

Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusje nad sprawozdaniem z wykonania bud2etu Gminy

Rybno za 2017 rok.

GIos zabrali:

WiceprzewodniczAcy Rady - Pan Dariusz Tara PEyPormial wykonanie budzetu za 2017 rok

oftz pftedslawil pok!6tce zakres zadari inwestycinych zrealizowanych w 2017 roku'

Zwt6cll tez lwagQ na zadania wykonane w ramach funduszu soleckiego

Radny - Pan Piotr Gulglelewicz stwierdzil, i2 w iego ocenie Przy udzielaniu absolutodum

waixrym elementem sa oPinie zar6wno Regionalnej Izby Obrachunlowei oraz Komiii

Rewizinej. Nietrmiej jednak nale2y brai pod uwa89 caloksztalt dzialalnosci w6jta'

Sollys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw MeZykowski zwr6cil uwagg, ii wiele inwestycii nie

zostalo zrcalizowanych, z^s Przy udzielaniu absolutorium waznym czytmikiem iest

caloksztalt dzialalno6ci w6jta.

Radca plawny - Pan Zbigniew Drzystek wiasnil, ii absolutodum nie mozna ujmowad tako

caloksztaltu &ialalnoSci w6jta. Zwr6cil uwage, iz w tej sytuacji ocenie Podlega tylko

sprawozdanie z wykonania budzefu oraz sPlawozdanie finansowe gmrny

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mg2ykowski odwoluj4c sig do wypowiedzi radcy

pravtnego zartwaiyl, iz prawo nie zabrania radnemu, przy glosowaniu nad absolutonum'

kierowat sig i bra6 pod uwage caloksztalt dzialaliosci w6jta'

Wiceprzewodniczqcy RadY - Pan

MeZykowskiego w tej kwestii.

Dariusz Tara nie podzielil opinii pana Miroslawa

Przewodniczqcy Rady - Pan AJtdrzej Komacki stwierdzil i2 wedlug niego szereg inwestycji

nie zostalo zrcalizowanych w rzetelny sPos6b. Jednak2e podzielil oPinie radcy prawnego' iz

absolutorium to wylqcznie ocena sprawozdania z wykonarria budZefu oraqz sPrawozdania

finansowego.



Na tym dyskusjg zakorlczono.

n Podiecie uchwal w sptawie;

Po odczytaniu przez Wiceprzewodniczqcego Rady projektu uchwaly, przewodniczecy Rady
poddal pod glosowanie proiekt uchwaly w sprawie zatwierdzenia sprawozdania
finansowego oraz sprawozdania z wykonani abrdletu za 2017 rok

Rada Gminy w glosowaniu jawnjrm na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obe.no6.i 14
RadnyclL glosadd:

-72 -,,2e",

- 0 - ,,ptzeciw"

- 2 - ,,wstrzymuiqcych sig,,

podigla uchwalg Nr Lrfl/34{rE w sprawie zatwietdzenia sprawozdania finansowego oraz
sprawozdania z wykonania bud2etu za 2mg rok.
Uchwala stanowi zalqcznik do ninieiszego protokolu.

Po odczytaniu przez WicepEewodniczqcego Rady projektu uchwaly, przewodniczacy Rady
Poddal pod glosowanie projekt uchwaly w sprawie udzielenia W6jtowi Gminy Rybno
absolutorium z tytulu wykonania budzetu z a 2017 rck.

Rada Gminy w glosowaniu iawn].m, na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoici 14
Radnych, glosami:

- I - ,,2a" ,

- | - ,,przeciw"

- 5 -,,wrtrzlmuiQcych sig,,

podigla uchwalg Nr LIII/35y'8 w sprawie udzielenia w6itowi cminy Rybno absolutoiium
z R+ulu wykonania budZetu za 2017 rok.
Uchwala stanowi zalqcznik do niniejszego protokolu.

2077 tok

l0



Po czym Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Andrzej Komacki zarzqdzil przerwg w obradach

od godz.72:25 do godz.72:.40.

Ad.T.Podiecie uchwal w nastepuiacvch splawach:

1) zmianv Wieloletniej Prosnozv Finansow€i Gminv Rybno na lata 201&2032

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cit sie do Radnego Pana Dariusza KarbowskieSo o

prz€dstawienie opinii w sPrawie Projektu uchwaty.

Radny - Pan Dariusz Karbowski Poinformowal, i,i proiekt uchwaly w sprawie zmiany Wieloletniei

Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 20"I92O3Z oftz zmia w budzecie Gminy Rybno na 2018

rok, zostaly Pozytt'wnie zaoPiniowane

Przewodniczqcy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusje nad projektem uchwaty

Pytai nie wniesiono

Przewodnicz4€y Rady zamkn4l dyskusje Po odczytaniu Pro,ektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczacego Rady, poddal go pod glosowanie'

Rada Gminy w tlosowaniu iawnym na ustawo 
'y 

sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14 Radnvch'

tlosami:
-74 -,,2a",
-0 - ,,przeciw"
- O -.,wstrzYmuiqcych s4"
p.aiei" 

""fu"G 
li. ulpffl8 w sprawie zmiany wieloletniei Protnozy Finansowej Gminy Rybno

na lata 201&2032

Uchwala stanowi zalqcznit( do Protokolu'

2) zmian w budte€ie Gminy Rvbno na 2018 rok

Przewodniczecy Rady - Pan Andrzei Kornacki otworzyl dyskusje nad Protektem uchwaly

GIos zabmlir
Stu.Unif. C.*y - Pani Zdzislawa Kanicz poinJormowal' iiL w zal4czntk! nr 3 do uchwaly do

zwigkszono Srodki na rayposaZenie wodnego palcu zabaw przeniesiono te 6rodki na zadanie

wyposaienie plaiy nad jeziorem Zarybinek

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz zwrocil sig do Skarbik Gminy z Pytaniem' czy podeimowana w te'

chwili uchwala w sprawie zmian w budZecie nie ma wplywu na kolejny Proiekt uchwaly w sprawie

zaliczenia istniejqcych di68 gminnych, Sdzie uj€ta jest mzbudowa drogi w miejscowosci Truszczyny?

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanicz wyiasnila, iZ nie ma to wPiywu

lt



Na tym dyskusje zakofczono.

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusje. po odczytaniu

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

projektu uchwaly przez

Rada Cftiny w glosowaniu i.wnyn na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w ob€cnosci 14 Radnycl!grosami:
-14 -,,2a",
-0 - -Wzectw"
- 0 -,,wstrzyinujqcych sie',
podjgta uchwale Nr LIrV3ZAS $t spravrie zrllian w budzecie cminy Rybno na 2018 rok.
Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

iealizacie zadai inwestvcvinv€h na drosa€h publicznych

Przewodniczecy Rady- pan Andrzej Kornacki zwr6cit sig do Radnego pana Dariusza Karbowskieso o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowki poinformowat, it proiekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w
sprawie udzielenia pomocy finansowei dla powiatu Dzialdowskiego na rcalzacie zada6
mwestycyjnych na droSach pubticznych zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - pan Andrzei Kornacki otwozyl dyskusie nad projektem uchwaty.

Pytafi nie wniesiono.

Ptzewodniczqcy Rady zamknql dyskusie. po odczytaniu projektu uchwaly Drzez
Wiceprzewodniczqcego Rad, poddat go pod glosowanie.

511fr1tny 
* tt""'*aniu iawnvm na ustawo$? sklad Rady 1s Radnych w obecnosci 14 Radnych,

- 14 - ,,2a" ,
-O - ,,prze.iw"
- 0 -,,wstzymuiQcych si9,,
podiela u€hwal? Nr LIIV3VIS w sprawie zmiany uchwary w sprawie udzielenia pomocy finansowej
dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacje zadan inwestycinych na drogach publicznych.
Uchwala stanowi zalAcznik do protokolu.



Prz€wodniczqcy Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sie do Radnego Pana Dariusza Karbowski%o o

przedstawienie oPinii w sPrawie Projektu uchwaly

Radny - Pan Dariusz Kaibowski Poinformowal, i2 Projekt uchwaly w sprawie zaliczenia istniej4cych

ah6g na terenie Gminy Rybno do kateSorii drogi gmimej i ustalenia ich Przebiegu zostal

zaoPiniowany PozytYwnie.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki otworzyl dyskusje nad Proiektem uchwaly

Glos zabralil

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz zwr6cil uwag€, aby kategorie drogi gminnei, drodze znaidui4cej sie w

m. Rybno nada6 w caloSci.

W6F - Pan Tomasz Wegrzynowski w odPowiedzi wyjasnil i2 proiekt niniEszei uchwaly zostal

om6wiony na komisji Zwr6cil uwage, D kategoryzacia drogi w caloki uniemoiliwi korzystanie z niei

rolniiom, kt6rzy posiadajQ w sasiedztwie z Przedmiotow4 drogq Pota uPrawne

Radny - Rady Powiatu Dzialdowskiego _ Pan Janusz Kaczmarek stwier&il' ii wedlug niego nie ma

teten6w roLriczych plrylegajqcych do tej cze6ci drogi, kt6ra zostala hyl4czona sPod kategoryzacii

Wskazal, rExigo zdalttem nieuwzgQdnienie tei czd,ci djoli zwiazarteij€st z faktem posiadania prz€z

niego posesii w tym rejonie. Podkreilil, i€ raki podzial nie ma uzasadnienia'

Solt's Solectwa Gronowo - Pan Mhoslaw Me'jykowski stwierdzit ii w przyPadku kategoryzacii

drogi w Truszczynach, znajduje sig wiele przyleglych teren6w rolniczych Stwierdzil iZ jego zdaniem

podei4cie w6jta do tej sPrawy ma charakter Personalny Negat''wnie ocenit Przedmiotowy proiekt

uchwalY

solt.s solectwa Rybno - Pan Henryk wi3niewski stwierdzil, ii Proiektowana kategoryzacja drogi

gmimei w Rybnie Powinna zosta{ w calosci skateSoryzowana JeSo zdaniem w tei sprawie nie

powinno podchodzic sie Personalnie'

W6jt Gminy -Pan Tomasz Wgg4mowski Podkeslil' it podtrzymuje proiekt uchwaly w

przedstawionym brzmieniu. W Przypadku zaistnienia okolicznosci uzasadniajqcych nadanie kategorii

w dalszej cze3ci, zostanie to ustalone. WyiaJnil Pohzebe kateSoryzacii drogi w Rybnie wskazuj4c na

moi:liwosd poprawy stanu Przedmiotowego odcinka pny wykorzystaniu Srodk6w zewnetznych W

przypadku kategoryzacji drogi w Truszczynach, celem iest zapewnienie bezPosredniego do'azdu do

centum asbonomicznego. Podkreslil, iZ sPrawa ta nie ma Podloia Personalnego Poiiformowal
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rownieZ, iZ w planuje si9 asfaltowanie drogi polozonei od slrzyzowania ulicy Sportowei w kierunlu
osiedla otaz wzy zespote szk6r rr rejonie broku hieszkarnego, poszerzenie drogi i uloienie chodnika.

Radny - Rady powiatu Dzialdowskieto _ pan Janusz Kaczmarek zwr6cit uwage, lz tego zdaniem
skategoryzowanie w calosci drogi w miejscowotci Rybno, o kt6rei mowa w proiekcie uchwaly, niewykluca ewentuatnego asfaltowania.

w6it Gminy - pan Tomasz wggrzynowski w odpowiedzi wyiasnil, ii wniosek zostar zlozony zewzglgdu na plan wykonania inwestycii, zaj bral uchwaly w spawie nadania kategorii uniemoiliwi jejwykonanie.

Sottys Uectwa Gronowo _ pan l
przedstawionym prz€z w6ita 

vl osiaw M€zykowski nie zgodzil sie z uzasadnieniem

Soltys Solectwa Rybno - pan Henryk W(niewski zarzucil W6jtowi blak porozumiema w bej splawie zsoltysem oraz radn,,ni.

Wqt cminy -pan Tomasz Wegrzynowski wyja6nil, iZ udziela wszelkich in{olmagr w zakrerieprowadzonych inwestycii. po raz wt6ry zwr6cil uwag9, Z nadanie kategorii drogi gminnej w rejoniestadionu podyktowane 
iest moiliwojcia pozyskania 6rodk6w na poprawg stanu di6g wewnguznych.

Radny - Pan Dariusz Katbowski wni6sl
rozw iv nie probrerr uwzsredniajr" -;Tt j..l"*;:Jil: ff :HT#;:l"'::

wszystkie stowalzyszenia &ialaj4ce na tererue gmrny se r6wno traktowane.

W6it cminy - pan Tomasz Wegrzynowski w odpowiedzi wskazat, iE prz€dlozyl taki proFktuchwaly. Decy4a zas nale2y do rad, czy podeimie taka uchwale. Jednoczejnie wl4aJrui i, wprzypadku wykonania drogi w Rybnie (za stadioneEr) niezbgdna jest &ategoryzacia tuogi gldnng,aby zloiC wniosek o dofinaBowanie. :

wszystkim ulatwienie doiazdu do obsern 
ryzaqa dro}l w Truszczlauch ma na celu przede

rinansowania srowarzyszerl. *.***',?'iliT:""'ffiX"#ij ":::::ff::
dofinansowlnvane.

Radny - Pan Da usz Karbowski stwierdl
uchwale w rei sprawie 

zil' ii tad moi. zebrad sie w kaidym czasie' aby podiqd
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Radny - Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pan ianusz IcczmaJek zwr6cil sie do radnych, aby przy

podejmowaniu decy4i nie sugerowali sie iego osobq.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzt'nowski wiasnii, iZ na koleina serje PrzedloZony zostanie proiekt

uchwaly o nadanie kategodi dla pozostalego odcinka drogi. W chwili obecnei podigcie uchwaly jest

niezbedne do przeprowadzenia inwestyqi.

Radny - Pan Piok Kamiiski zarzucil brak komunikatywnosci z radnymi Przy wykonywanych

inwestycjach. Zapytal, na jakim etaPie jest inwestyqa wykonanie drogi na od€inku Debien - Jeglia.

Radna - Pani Agnieszka Wysocka stwierdzil, iZ na terenie gminy iest duza ilosa dr6g do naPmwy, nie

pohzeba zas pisat projekt6w na inne.

Soltys Solectwa Rybno - Pa]l H€nryk WiJniewski zwr6cil uwage, iZ na komisji nie bylo tak doglebnej

dyskusji w tej mate i, dlateSo tez dyskusja trwa na sesji

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wyjasnil w kwestii wykonania drogi na odcinku Debiefi-

Jeglia, gotowa jest dokumentacja, dalei pozyskiwane beda jrcdki na dofinansowanie inwestycji W

spos6b analogiczny ma Przebiegad Proces inwestyciny w zakresie wykonania drogi za stadionem w

Rybnie. Podkreslil, i2 w mieiscowosci Gr4dy r6wnie, wykupuie sie grunty na Poszerzenie drogi

Radna - Pani Agnieszka wysocl..a zwr6cila uwage na iaki cel wykupuie sie glunty w mieis€owosci

cr4dy, ii nie ma to zwi4zku z zamiarem Poszerzenia drogi

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Meiykowski stwierdzt Ze iezeli uchwala jest tak wazna' nie

ma prznszk6d, aby zwolaa sesig w trybie nadzwyczaj^vm i Podi4t jq z uwzglgdnieniem rozwiEzai'

kt6re zostaly zaPrcPonowane.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wyi^6ntl, ii. nie Podano jeszcze terminu skladania

wniosk6w. Nie mniej jednak nalezy Przygotowad sie formalnie do procesu aplikacinego wskazal it

na kolejnq sesje zostanie przygotowany Projekt uchwaly na nadanie kategorii na Pozostalym odcinlu

drogi.

Radny - Rady Powiatu Dzialdowskiego - Pan Janusz Kaczmarck zaaPelowal do rady o nie

haktowanie spralvJ Personalnie.
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W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski wyjas il, i w momencie przygotowywania projektu
uchwa+y nie byl Swiadomym, iZ w rejonie przedmiotowej drogi zamieszkuie pan Janusz Kaczmarek.

Na tym dyskusje zakofczono.

Po czym PrzewodniczEcy Rady poddal pod gtosowanie wniosek formatny radnego pana Daiiusza
Karbowskiego, w zakresie hylqczenia z porzqdku obrad i ponowne procedowann mnrEszego
projektu uchwaly.

Radacminy re glosowaniu iawnym na usrawowy sklad Rady fS Radnych w obecno6ci 14 Radnych,

-7 - ,,2 ".
-5 - ,,przeciw"
- 2 -,,wstrzlmujtcy.h si9,,
Wniosek nie zostal podjety, bowiem zgodnie z brzmieniem art. 20 ust. ta ustar.ty o samorz4clzie
Smrnnlr! przy glosowaniu nad wnioskiem w sprawie zmiany porz4dku obrad, niezbedna jest
bezwzgledna wiekszoit glos6w ustawowego skladu rady, ti. w tym przypadku 8 8lo66w.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4t dyskusie. po odczytaniu projektu uchwatv przez
Wiceprzewodniczqcego Rad, poddal go pod gtosowanie.

R;dacniny w dosowaniu iawnJ.m na ustawo$y sklad Rady 15 Radnych w ob€cnosci 14 Radnycb

's -,,u",
-7 -,,przeciw,'
- 2 -,,wstrzymuiqcych sif ,,

nie podjgla uchwaty w sprawie zaliczenia istniejtcych &6g na terenie cminy Rybno do katetorii
drogi gminnei i ustalenia i(h przebiegu.

5) rozpatrzenia skarsi na dzialalnoSa W6ita Gminv Rybno
Przewodniczqcy Rady- pan AndEej Kornacki zwrdcit sie do Radnego pana Dadusza Karbowskiego o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Dariusz Karbowski poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie rozpahzenia skargi na
dzialalnosC W6jta cminy Rybno zostal zaopmowany pozytywnie.

Przewodnicz4cy Rady - pan Andrzej Kornacki otworzyt dyskusje nad projektem uchwary.
Glos zabrali:

Soltys Solectwa cronowo-pan Miroslaw Meiykowski stwierdzit, ii jego zdaniem powinno sie
pEygotowaC dwa proiekty uchwal, proiekt nieuwzgtedniaj4cy lub uwzgtedniaj4cy skargq.

Radny - Pan Piotr Kamiiski poprosil o przyptowanie proiettu uchwaly uwzgledniai4cego skarge.
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Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara przedstawil pokr6tce proces rozpatr',wania skargi

zgodnie ze statutem gminy.

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Miroslaw Mezykowski stwierdzil, it stanowisko w sprawie

wypracowuje komisia, za6 projekt uchwaty w6it.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tata nie zgodzil sie ze stwierdzeniem Pana Miroslawa

Mezykowskiego i poworujac si9 na reguhqe zawarte w statucie wskazal, n to komisja re\,'/;ina

zobowiqzana jest do wszEchstronneSo wyja6nienia skargi i przygotowania projektu uchwaty,

wyraZat4cego stanowisko komisii.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyja6nil kwestie proceduralne rozpatrywania skarg.

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegrz),nowski przyPomnial stan faktyczny, kt6reSo dotyczy skarga.

Skarz4cy nie spetnil warunl6w, tj. nie przedtozyl stosownych dokument6w potwierdzaj4cych

Iega]nosa pochodzenia kruszywa, kdqcego przedmiotem przetargu. Wiasnil, gmhr nie mozp

pozwolit sobie na utwardzanie dr6g gruntowych kruszywem, kt6re niespelna odpowiednich

Soltys Solectwa Gronowo-Pan Mnoslaw Me2ykowski powt6rzyl, i2 wedtug niego powinny byd

przySotowane dwa pro,ekty uchwdl w teisprdwie.

Wiceprzewodnicz4cy Rady - Pan Da usz Tara po\rtorzyl, n proiekt uchwaty w sprawie

rozstrzygniecia skargi przygotowuie komisja rewizyjna po uprzednin jej wyjaSnieniu.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz poinformowal, i2 na posiedzeniu w dniu 12 czerwca br. komisja

rewizyina negatywnie rozpatrzyla przedmiotowq skarge. NasQpnie zwr6cil si€ z pytaniem do

radnego Pana Pioha Kaminskiego, czy wywozil nieczystoki na licencji Pana Dariusza Jarzembka do

zakladu komunalnego.

Radny - Pan Czeslaw Mederski stwierdzil, iU po raz kolqny hwa bezprzedmiotowa dyskusja w tej

materii. Jego zdaniem racje jest, aby kuszywo kdqce przedmiotem oferty, bylo naleiytej jako6ci.

Radny - Pan Piotr Kamiriski podkreslil. iZ nie bedzie ttumaczyl sie ze swoich prywahtych spraw.

Zloiyl wniosek formalny o zako czenie dyskusji.
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Na tym dyskusie zakonczono.

Przewodniczqcy Rady zamknal dyskusig. po odczytaniu projektu uchwary przez

WiceprzewodniczEceso Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w tlosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci 14 Radnych,
glosami:
-5 --2 ",
-7 - ,,przeeiw"
- 1 - ,,wstrzymujQcych sie"
nie podi€la uchwaly w sprawie rozpatrzenia skargi na dzialalnos. W6ita cminy Rybno.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwr6cil sie do radcy prav,1leSo o dalszq procedure w
tej sprawie.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzysbek wytasnil, w zwilzku z tym , i2 uchwala nie uzyskala

wiekszolci 8los6w, bedzie pro.edowana na kolejnei s€sji.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Daiusz Tara zwr6cjl sie z pyraniem do radcy prawnego, czy w
zaistnialej sytuacji komisia rewizina musi ponownie zaiea sie rozpahzeniem ska€i.

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek wyjaJnil, iZ cala procedura rozpatrywania skargi powinna
zostaa przeprowadzona, aby nie bylo zar^fij ze sbony skarz4cego na brak jej wyczerpania przy
kolejnym rozpatrywaniu skargi. podkrestit, ia tytko zmiana stanu faktycznego uzasaclnia
przygotowanie proiektu podtrzymuiecego skargg.

Radny - Pan Piotr Kamifrski odnoszec sie do wypowiedzi radny pnwneSo stwier dzit, i2 za zgod4
w6ita radca prawny jest w stanie przygotowaa proiekr uchwaly za uwzgtgdnieniem skargl

Ad. T.Wolne wnioski i zapvtania.

Glos zabrali:

Wiceprzewodnicz4cy Rady - pan Dariusz Tara zwdcil sie do radnych powiatu, poworuj4c sig na
zasade wsp6lfinansowania inwestyc,i powiatowych przez samorz4d gminny i powiatu, odwolala sie
do artykulu zamieszczonego w cazecie Dzialdowskiei, w kt6rym mowa, iZ ulica Jelenska w
Lidzbarku w stu procentach zostata wykonana na koszt powiatu Dzialdowskieeo.

Radny - Rady Powiatu Dzialdowskiego - pan Janusz Kaczmarek wyiasnil, iZ ta infomaqa dociera do
niego po raz pierwszy iakoby partycypacja finansowa ret inwestycii byta jednostronna. przypomnial,

i2 starostwo dziala na zasadzie partneErwa z innymi samorz4dami. Jego zdaniem nie bylo to
mozliwe. Poinformowal o dzialaniach podjetych przez zav4d powiatu w kierunku finansowania dr6e
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w gminie Rybno. Nie podzielil ?dania, 2e radni powiatu pozostaj4 bierni wobec udzielania Pomocy

finansowq gminie Rybno.

Wiceprz€wodnicz4cy Rady - Pan Dariusz Tara stwierdzil, i2 sugerowal si9 inJormaqq zawart4 w

artykule zamieszczonym w gazecie. Poprosil o sprawdzenie wiarygodnoSci niniejszei inJormacii

PrzewodniczEcy Rady - Pan Andrzei Kornacki odczytal zaproszenie starosty dzialdowskieSo i w6ita

gminy Plosnica o amatoEkich samorz4dowych zawodach wedkarskich, kt6re odbed4 sie dnia 23

czerwca br. na lowisku w Gospodarstwie Rybackim Paistwa Ossowskich w Koszelewach

Soltys Solectwa CronowcPan Miroslaw Mezykowski odni6sl si9 do wykonaneSo remontu dachu na

bud]'nku swietlicy wiejskiej w Cronowie. wedtu8 niego to co zostalo wykonane, nie mozna nazwa(

remontem. W aspekcie rozstrzyganq skaryi Przez rade gminy Ponadto Podkreslil, i2 radni sE

niezalei.ni w podejmowaniu decy4i, z S na w6jcie spoczywa obowi4zek Przygotowania proiekt6w

uchwal, kt6re doprowadzq do podiecia stosownej decyzji Odni6sl sie r6wnie2 do kwestii regulacji

dotycz4cq stanowiska zast€Pcy w6,ta

Sekretarz Gminy - Pani Jolanta Jednrycka wyjasnil, iZ urzad nie bfdzie inJormowal o kaZdym etaPie

przeprowadzanych inwestyqi. W zakresie dr6g powiatowych Poinformowala, ze informaqa co do

wykonania inwestycji w Lidzbarku byla Podana na stronie internetowei starostwa powiatoweSo

Odniosla si9 pokr6ke do rozpatrywanej skargi przyPomniala, ze skarZqcy nie dostarczyl dokumentu

potwierdzajacej certyfikat majEcego byd Prz€dmiokm dostawy krusz''wa

Soltys Solectwa Rybno-Pan Henryk WiJniewski zapytal, iak wygl4da sprawa oswietlenia na ulicy

laSminowei.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poProsil o wyja6nienie rozbieinoici w kwocie Przeznaczone, na

wykonanie pomostu wzdlrrZ jezioft

Radny - Pan BoSdan Wantowski zwr6cil sie z pytaniem, czy rada ohzyma Protok6l z Posiedzenia

komisji rewizyinei badaj4cei sprawe oswietlenia na ulicy la6minowej, Topolowei oraz Shumykowei

Delegat Warmirisko-Mazurckiei Izby Rotniczej - Pan Bartlomiej l,ewalski PohJormowal o zmianach

usta&ry prawo lowieckie w zakresie wykonywania nalotoneSo na organ wykonawczy jednostki

pomocniczej Sminy soltysa , co do kwestii sTs.owania szk6d
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Soltys Solectwa Hartowiec-pan Bogdan Kopanski odni6sl sie do kwestii skladania wniosk6w do
budi€tu dotyczEcych finansowania gmirmych inwestycji.

Wiceprzewodnicz4cy Rady-pan Dariusz Ta'? pnytoczyl wypowiedz wicestarosry powratu
dzialdowskiego dotyczqcq wykonania inwesrycji w miejscowosci Lidzbark

Soltys Solectwa Zabiny - pan Edmund Gajek poinformowal, Z wszystkie wykonane do teJ pory prace
porzadkowe w mieiscowo6ci Zabiny zoshry wykonane przy wsp6ludziale mieszkaic6w.

Radny - Pan Sylwester Kasprowicz zaprosit na turnieje charytatywne, kt6re bedq mialy niqsce w
najblizszym czasie.

Radny - Rady Powiatu Dzialdowskiego - pan lanusz Kaczmarek $yjaSnil kwestie finansowama uticy
Jebnskiej w Lidzbarku.

w6it Gminy - Pan Tomasz wegrzynowski odnosz4c sie do wsp6hlrary z powiatem dzialdowskim w
zakresie finaniorsania gminnych inwesryqi stwierAz , i2 wz:liemlE pomoc finarsowa nrc bilansuje
sie. Wni6sl zashze.enia co do pracy radnych powiatu na rzrecz gminy Rybno.

Radny - Rady Powiatu Dzialdowskiego - pan 
Janusz Kaczmarek wyiasnit, ia powiat na drogi lokalne

w gminie Rybno przeznaczyr 550 tys. wiasnil zasady rczriczen finansowych w zakresie
obustrormych dotacii finansowvch.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wegrzynowski komenrujac wypowiedz pana 
Janusza Kaczmarka powolal

sie na kwotg uzyskanego dofinansowania ze strony starostwa oraz wielkolc udzietonei pomocy
uansower ze strony gminy. zaprosil na obchody rccznicy plebiscytu na warmii i Mazurach, kt6re
odbed4 sie 23 czerwca br. w croszkach.

Radny - Pan Waldemar Reszka ste,,ierdzil, iZ bior4c pod uwage dzisiejsz4 dyskusje, iego zdaniem nie
da si€ zalatwiC spraw ni€ maj4c poparcia.

Sekretarz Gminy - pani Jotanta Jendrycka wyja6nila, iz w kwesfi realizacji inwestyqr w zatresie
o6wietlenia ulicznego ulic Ja6minowei, Topolowei oraz Strumykov/ej Ewa porzedkowanie
dokumentacii . Inwestycja zostanie uzupehiona o dodatlow4 lampe, o kt6rej wiadomo. Odnosnie
koszt6w wykonania deptaka, nalezy uwzglednia dodatftowo koszt wykonania studium
wykonalnoSci. Poinfoimowal, iZ protok6t z posiedzenia komisji rcwizyjnej w spmwre wykonania
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oswietlenia ulicznego iest dostepny. Sprawq skladania wniosk6w w sprawie szk6d lowieckich zajmuje

sie Pani Anna Marek.

Radna - Pani Agnieszka Wysocka podzi€kowala za obkoszenie poboczy, kierujAc jednoczesnie pro6h

o usuniecie zakrzaczenia, kt6re utrudnia widocznost.

Wiceprzewodniczqcy Rady - Pan Dariusz Tara poinformowal o spotkaniu autorskim, kt6re odbgdzie

sle24 cz"'rwca, zPa em Dani€lem Kasprowiczem, promui4cym iego ksi4Zke.

PrzewodniczQcy Rady - Pan Andrzej Kornacki zwr6cil uwage na spos6b obkaszania pas6w

drogowych.

W6it Gminy - Pan Tomasz Wegiz)'nowski poinJormowal w iaki spos6b wykon'.wania obkaszania

pas6w drogowych. Poinformowal, i2 wnioski w sprawie szk6d lowie.kich, iak r6wniei w sprawie

suszy naP\,wai4 do urzedu gminy.

Na tym dyskusje zakonczono.

Ad.S,Zamkniecie obrad.

O godz.14:50 Przewodnicz4cy Rady Pan Andrzei Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku

obrad - zanknql obrady LIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym protok6l zakoficzono.

Protokolowalal
Prowadzlcy obrady:

'li,1En'i )li\, ( i'..\L '
RnJrY r;M1\!
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